
Reunió ordinària de la Junta de l’AFA de l’Escola Ferran Sunyer

Assistents: Josep, Natxo, Anna, Sandra, Amparo, Suzanne.

Data: 10 de marc de 2022

Hora: 19-21 h

Lloc: Casa

ORDRE DEL DIA

1. Resum reunió amb direcció.
2. Resum Consell Escolar.
3. Segueixi.
4. Rua carnestoltes.
5. Infoferranet.
6. Xino-xano.
7. Talls carrer.
8. Merchandising AFA.
9. Colònies AFA.
10. Torn obert de paraula.

1. Resum reunió amb direcció.
A la reunió amb direcció, es van tractar els temes següents:

− COVID – Durant el mes de gener, va haver-hi més casos de COVID que en qualsevol altre

moment de la pandèmia. La gestió de tants casos no va deixar temps per a res més.

− Colònies –  S'ha decidit dedicar una reunió de famílies delegades a les colònies per veure

com es pot fomentar millor la participació de les famílies a les colònies de l'escola.

− Infoferranet – L'equip educatiu té moltes idees per al proper número d'Infoferranet, que

es farà pels alumnes del cicle superior.

− Setmana Cultural – Aquest any la Setmana Cultural es basarà en els Objectius de

Desenvolupament Sostenible.

− Portes obertes – Les portes obertes seran virtuals aquest any. Per les restriccions, l'equip

directiu veu molt complicat fer-les de manera presencial.

− Instituts adscrits – L'escola propiciarà  una reunió entre un representant del Consorci

d’Educació i les famílies per resoldre els dubtes que tenim sobre el canvi dels instituts
adscrits. Hi ha moltes inquietuds, ja que en dos cursos es treu l'Ernest Lluch com a institut
adscrit de l'escola.

− Restriccions COVID – L'AFA ha expressat l'interès a reprendre activitats organitzades per a

les famílies durant el tercer trimestre i ha dit que planifica una festa de primavera després
de Setmana Santa. L'escola ha dit que es pot fer tot allò que està permès pel protocol.

− Carnestoltes – L'AFA participarà aquest curs a la rua de Carnestoltes organitzada pel centre

cívic. Després de la rua, es farà una xocolatada al pati de l'escola per a les famílies.



− Patis –Hi ha diverses famílies infantils interessades a repensar els patis de l'escola amb el

suport de l'AFA. L’escola veu bé la iniciativa.

− Talls Viladomat – L'AFA ha demanat participació de l'escola als talls de Viladomat, sobretot

a nivell alumnat. Estaria bé que els alumnes de l'escola entenguin perquè es fan i com hi
poden participar. L’escola estudiarà la possibilitat.

2. Resumen Consell Escolar.
S'ha aprovat el tancament del curs 2021-2022 i S'ha aprovat el pressupost del curs 2022-2023.

S'ha parlat molt de l'entorn de l'escola, tot aprofitant la presència de la representant de
l'ajuntament per preguntar una vegada més sobre la parada del bus, les terrasses de Calders i el
canvi de contenidors de Parlament. Des de l’ajuntament no hi havia gaire resposta a les inquietuds
que hi ha. Des de l'escola, s'ha presentat una solució possible per al passeig Calders i es treballarà
amb l'ajuda amb els representants de les famílies.

Des de la junta de l'AFA, s'ha decidit avisar puntualment els representants de les famílies del
Consell Escolar de les reunions de la junta de l'AFA. Seria interessant que estiguin al corrent amb
els temes que tractem a les reunions.

3. Seguici.
Els organitzadors de la cercavila de la festa de Sant Antoni estan molt satisfets amb com ha anat
aquest any. Es farà de manera semblant l'any vinent: Ferran Sunyer sortirà primer, seguits de la
porca. La idea és acabar al mercat, on hi ha més espai per als gegants i el públic.

4. Rua Carnestoltes.
La rua va ser tot un èxit, amb una participació alta de les famílies del barri i de l'escola. Seria
interessant participar l'any que ve també, però sense deixar de fer la nostra festa com a escola.
Estaria bé convocar una reunió de les famílies a P5 el curs que ve per explicar de què es tracta, ja
que no han viscut una festa de carnestoltes per la pandèmia.

D'altra banda, la comissió de festes convocarà una reunió de les famílies de tercer perquè parlin
de la festa de final del curs.

5. Infoferranet.
L'escola assumirà la producció d'Infoferranet com a part del projecte educatiu. El primer número
sortirà al juny. Segurament caldrà augmentar el pressupost, ja que es traurà en paper.

6. Xino-xano.
La propera sortida serà el 27 de març al Prat. Es repetirà la sortida del 2020, ja que que està
costant provar noves rutes des del grup organitzador.

7. Talls carrer.
S'ha parlat de tallar el carrer Parlament a més del carrer Viladomat, ja que també hi ha un
problema de cotxes i motos a l'hora després de l'escola quan hi ha moltes famílies a la placeta
(super illa).

A més, s’aprofitarà el tall del 6 de maig per organitzar una tocada dels tabals de l’escola.
L’Amparo parlarà amb el monitor de taules per veure si pot ser-hi.



8. Merchandising AFA.
Una mare de l'escola ha parlat amb la idea de fer ampolles d'aigua i/o boc-n-rolls amb el
logotip de l'AFA com a promocional. La idea ha estat ben rebuda.

9. Colònies AFA.
Aniran de colònies 70 nens i nenes, la majoria de P3 a tercer. Amb la subvenció de l'AFA, es
parla de poder descomptar 7 euros a cada participant. Com que la diferència es notarà poc,
s'ha decidit fer-ne un regal. S´imprimirà tovalloles amb el logotip de l´AFA per regalar a cada
participant.

10. Torn obert de paraula.
S'ha decidit fer la propera reunió de forma presencial a l'escola amb acollida. Serà dijous, 6
d'abril, a les 17h.


